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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Balog Zoltán Emberi Erő források Miniszter Úrhoz :

„Újabb csalás!”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nemrégiben hívtam fel a figyelmét egy csalássorozatra, mely szerint olyan termékek - így például a
Fogyókúra Forte tabletta) kerülnek reklámozásra különböző csatornákon, melyeknek semmilyen engedély e
nincs . Ezúton is köszönöm Miniszter Úr abbéli válaszát, hogy megtették a szükséges hatósági bejelentéseke t
az ügyben .
A továbbiakban arról szeretném tájékoztatni, hogy sajnálatos módon, a mai napon újabb csalássorozatr a
lettem figyelmes. Az említett fogyókúrás készítmény reklámjához megtéveszt ően hasonló hirdetés jelent
meg az online médiában, mely az XtremeGain terméket népszer űsíti . A szóban forgó hirdetés nem számol be
arról, hogy a termék bármilyen engedéllyel is rendelkezne, de ami még megdöbbentőbb, hogy a magyar
honlapon egy Váci Bálintnak nevezett kolléga számol be a tapasztalatairól a fogyást el ősegítő , izomnövelő és
tesztoszteron bomba kapcsán. A probléma csupán csak annyi, hogy ugyanezt a fiatalembert (képpe l
illusztrálva) a román portálon Bogdan Stescunak hívják, a szlovák oldalon Boris uleknek, a lengyel oldalo n
pedig Bryan Stevensnek. (lásd. http:tfwww.menfitnessnews.com/bu2/; httpJ/www.tnen#ltnessxte rr>eo,rp/rol;
hC~.menfitnessnews.comtskr; http: íwww.menftnessnews .comíplt)

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mi a véleménye arról, hogy újabb csalássorozat látott napvilágot a magyar online médiában
ilyen rövid id őn belül? Hogyan fordulhat ilyen el ő?
Mit kívánnak tenni az ügyben ?
Nem gondolja, hogy valamiféle azonnali generális megoldásra lenne szükség a problém a
kezelése érdekében?
Ön szerint milyen hatékony szabályozás szükséges ahhoz, hogy ilyen weboldalak-termékek n e
reklámozhassák magukat?

Jelen írásbeli kérdésemben kérem, hogy azonnal tegyék meg a szükséges lépéseket az illetékes hatóságok és
az európai szintű eljáró hatóságok felé . Továbbá kezdeményezem, hogy azonnali, generális megoldást
dolgozzanak ki a probléma kezelése érdekében .

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . március 12 .
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Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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